

قسيمة دفع بواسطة التحويل المالي الإلكتروني (فواتير) Bill Payment Voucher-EFTS (Fawateer)



اسم العميل
Name of Customer

رقم بطاقة الهوية/السجل التجاري
CPR / CR

يرجى الخصم من حسابي رقم
Please debit my account number

فاتورة الاتصالات ١
Telecom Bill 1

الشركة المصدرة للفاتورة
Name of Biller

رقم الحساب/ المشترك لدى الشركة المصدرة للفاتورة
Account / Subscriber number with above biller

رقم الفاتورة
Invoice / Bill number

مبلغ السداد (بالحروف)
Amount to be paid BHD (in words)

فاتورة الاتصالات ٢
Telecom Bill 2

الشركة المصدرة للفاتورة
Name of Biller

رقم الحساب/ المشترك لدى الشركة المصدرة للفاتورة
Account / Subscriber number with above biller

رقم الفاتورة
Invoice / Bill number

مبلغ السداد (بالحروف)
Amount to be paid BHD (in words)

فاتورة الاتصالات ٣
Telecom Bill 3

الشركة المصدرة للفاتورة
Name of Biller

رقم الحساب/ المشترك لدى الشركة المصدرة للفاتورة
Account / Subscriber number with above biller

رقم الفاتورة
Invoice / Bill number

مبلغ السداد (بالحروف)
Amount to be paid BHD (in words)

الشركات الأخرى المصدرة للفواتير Other Billers

الشركة المصدرة للفاتورة
Name of Biller

رقم الحساب/ المشترك لدى الشركة المصدرة للفاتورة
Account / Subscriber number with above biller

رقم الفاتورة
Invoice / Bill number

مبلغ السداد (بالحروف)
Amount to be paid BHD (in words)

I/We hereby agree that the above details of biller provided are correct and acknowledge that AlHilal Islamic Banking Services, Ahli United Bank accepts no liability for any consequences arising out of erroneous details provided by me/us.

توقيع صاحب الحساب الأول/الوحيد
Signature of First Holder / Sole

توقيع أصحاب الحساب المشترك
Signature of Joint Holder

التاريخ
Date

For Bank use

Transaction Reference number

مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي لتقديم الخدمات المصرفية الإسلامية
Approved to offer Islamic Products under CBB's Retail Bank License

Terms and Conditions:

- The Applicant authorizes the Bank to debit the account with the charges applicable for the EFTS.
- The Applicant understands that the Bank shall not be liable for any loss or damage that may arise as a result of or in connection with delay in transmission or non-delivery of EFTS message or any mistake, omission, or error in transmission or delivery thereof or in deciphering the message for any cause whatsoever or the misinterpretation or the action of the destination bank or any act beyond its reasonable control.
- The Applicant agrees that transaction confirmation will be sent to a registered mobile and that the Bank shall not be held responsible for any delay or non-receipt of message due to mobile services providers and/or networks.

الشروط والأحكام:

- يفوض صاحب الطلب البنك بخصم رسوم ومصاريف طلب التحويل الالكتروني للأموال من الحساب.
- يدرك صاحب الطلب بأن البنك لن يكون مسؤولاً عن أي خسائر أو أضرار والتي قد تنشأ نتيجة أو فيما يتعلق بأي تأخير في البث أو عدم وصول رسالة طلب التحويل الالكتروني للأموال أو أي خطأ أو أو إغفال أو خطأ في البث أو التوصيل أو نتيجة فك رموز رسالة التحويل لأي سبب كان أو الخطأ في فهم أو فعل البنك المستلم أو لأي سبب خارج عن قدرة وسيطرة البنك.
- يوافق صاحب الطلب بأن البنك سيقوم بإرسال تأكيد للمعاملة لرقم الهاتف النقال المسجل لديه وبأن البنك لن يكون مسؤولاً عن أي تأخير أو عدم استلام هذا التأكيد لسبب عائد إلى شركة أو شبكات الهاتف.